
1 av 20 

 

 1 

 2 

02.-04.09 – THON HOTEL STORO 

HANS CHRISTIAN ANDERSEN-KNUDSEN 



2 av 20 

 

Program 3 

FREDAG 4 

Kl. 15.30 Fellesavreise fra kontoret  5 

Kl. 16.00 Oppmøte og innsjekk på Thon Hotel Storo 6 

Kl. 17.00 Middag 7 

Kl. 18.00 Konstituering 8 

Kl. 18.30 Presentasjoner  9 

 10 

LØRDAG 11 

Kl. 10.00 Evaluering sommerleir 2022 12 

Kl. 11.00 Tema for sommerleir 2023 13 

Kl. 13.00 Lunsj 14 

Kl. 15.30 Sommerleirsjef 2023 15 

Kl. 16.20 Tema og konsept for vinterseminar 2023 16 

 17 

SØNDAG 18 

Kl. 10.00 Utsjekk 19 

Kl. 10.30 Tema vårkampanje 2023 20 

Kl. 10.50 Nedleggelse av Sørlandet lokallag 21 

Kl. 11.05  HUsenfryd evaluering 22 

Kl. 12.30 Pause og lunsj 23 

Kl. 14.00 LNU 24 

Kl. 15.00 Organisasjonsutvikling 25 

Kl  26 



3 av 20 

 

Saksliste  27 

Sak 20-22/23 Godkjenning av referat fra forrige møte - O .............................................................................. 4 28 

Sak 21-22/23 Orienteringer - O ...................................................................................................................... 5 29 

Medlemsrekruttering ..................................................................................................................................... 5 30 

Økonomistatus ............................................................................................................................................... 5 31 

Styrets runde .................................................................................................................................................. 5 32 

Arbeidsutvalget .............................................................................................................................................. 6 33 

Media ............................................................................................................................................................. 6 34 

E-postsaker ..................................................................................................................................................... 7 35 

Sak 22-22/23 Evaluering av sommerleir - D .................................................................................................... 8 36 

Sak 23-22/23 Tema for sommerleir 2023 – V ................................................................................................ 10 37 

Sak 24-22/23 Sommerleirsjef 2023 – V ......................................................................................................... 12 38 

Forslag til vedtak .......................................................................................................................................... 12 39 

Sak 25-22/23 Tema og konsept for vinterseminar 2023 – V .......................................................................... 14 40 

Forslag til vedtak .......................................................................................................................................... 14 41 

Sak 26-22/23 Tema vårkampanje 2023 – V ................................................................................................... 16 42 

Sak 27-22/23 Nedleggelse av Sørlandet lokallag – V ..................................................................................... 18 43 

Sak 28-22/23 Evaluering HUsenfryd 2022 – D ............................................................................................... 19 44 

 45 

  46 



4 av 20 

 

Konstitueringer 47 

 48 

Kristina Williamson valgt som ordstyrer 49 

Hans Christian valgt som referent 50 

 51 

Sak 19-22/23 Godkjenning av innkalling og saksliste - V 52 

Vedtakssak 53 

Saksbehandler: Regine Blix 54 

Bakgrunn 55 

Sakslisten ble sendt ut til sentralstyrets medlemmer en uke før møtet – 26.08. Sakslisten er satt i tråd 56 

med Sentralstyrets møtekalender. 57 

Forslag til vedtak 58 

Innkalling godkjennes 59 

-Godkjent- 60 

 61 

62 

63 

Orienteringssak 64 

Saksbehandler: Regine Blix 65 

Referat fra forrige møte ble sendt ut sammen med sakslisten til dette møtet. Frist for merknader er 66 

02.09. 67 

 68 

-Ingen merknader, referatet er godkjent-   69 
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70 

Orienteringssak 71 

Saksbehandler: Regine Blix 72 

Medlemsrekruttering 73 

Pr. 26.08.22 har Humanistisk Ungdom 92 nyinnmeldinger. Tallet på nyinnmeldinger er høyere enn 74 

både 2021 og 2020, som viser at den negative trenden vi opplevde under pandemien definitivt har 75 

snudd.  76 

Økonomistatus 77 

Humanistisk Ungdoms økonomi er sunn og sterk.  78 

Pr. 26.08 2022 har vi delt ut 129 180 kr til lokallagene gjennom HU-fondet. Det gjenstår å dele ut 79 

146 901 kr. Til sammenligning delte vi ut en totalsum på 46 613,50 kr til lokallagene i 2021. Nå som 80 

det nærmer seg slutten av året oppfordres alle lokallag til å søke midler til aktiviteter, merch, osv.  81 

Styrets runde 82 

Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet i forkant av møtet, slik at det kommer med i 83 

referatet. Grunnet kort tid mellom dette møtet og det forrige, er fristen for orienteringer satt til 84 

24.08. Orienteringene vil være med i sakspapirene som deles ut i møtet, og vil ligge i referatet fra 85 

møtet. 86 

 87 

Disse ble sendt inn innen fristen: 88 

Lokallag 89 

I denne perioden har lokallagsgjengen kunne møttes jevnlig på kontoret for fysiske 90 

planleggingsmøter opp mot LLS. Programmet og påmeldingen er foreløpig på plass. Vi planlegger å 91 

bestille “fangene på fortet”, som en sosial aktivitet når vi nærmer oss 3 uker fra arrangementet.    92 

Oslo Lokallag har fått en liten gnist og planlegger mye spennende utover høsten. Lille-Telemark og 93 

Vestfold har møttes for å opprette et tettere samarbeid. Glåmdalen lokallag har arrangert Paintball, 94 

og brettspill-kveld den siste måneden. Trondheim har også våknet, og skal på stand. I tillegg til det 95 

planlegger de deltagelse på Trondheim Pride, og har lagt opp en god plan for høstens aktiviteter. 96 

Martine holder tett tråd med vår sterke hamar-kandidat. Buskerud har hatt jevnlige styremøter, og 97 

samarbeider ofte tett med Oslo. De planlegger aktiviteter for høsten.   98 

Vi holder tett dialog med flere HU-mennesker som ønsker å opprette lokallag. 99 

 100 

Medlemmer og rekruttering 101 

Ambassadørkurs  102 

Siden forrige SSTM har vi hatt 2 møter, hvor vi har begynt å sette opp et program for 103 

ambassadørkurset, og jobber enda med å søke etter potensielle ambassadører. Siden det enda er en 104 

stund til Ambassadørkurset finner sted, er det per nå kun et utkast til hvordan programmet for kurset 105 

skal være. Vi har sett på muligheter til hvordan vi i år skal rekruttere enda flere ambassadører, og 106 

generelt hvilket innhold vi ønsker å fylle helgen med.  107 

 108 

Vervekampanje   109 

Det har vært publisert en spørreundersøkelse på HU Innsiden, HU Memes og på Discord-serveren, 110 

hvor det per nå er 21 svar. Svarene ligger på en PowerPoint på Sharepoint (Arrangementer --> 2023 -111 

-> Ambassadørkurs --> Spørreundersøkelsesresultater). Disse svarene vil brukes som hjelpemiddel for 112 
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vervekonkurranser. Vi har videre diskutert utfordringer og løsninger til hvordan å registrere 113 

vervinger.   114 

 115 

Politisk arbeid  116 

Siden sist sstm har vi hatt møter i forberedende arbeid til kampanje. Vi har snakket om slagord, 117 

kampanje navn, logo (klistremerker) og aktiviteter vi kan gjennomføre.  118 

Nasjonale arrangementer 119 

Siden sist SSTM har vi i nasjonale arrangementer hatt jevnlige møter for å forberede og planlegge 120 

årets høstseminar. På sommerleir fikk viste vi frem hva vi gjorde og fikk innspill på hva deltagere 121 

ønsker til seminaret. Påmeldingen til høstseminaret ble lansert på sommerleir og vi har jobbet med å 122 

få folk til å delta. Vi har vært i kontakt med flere foredragsholdere og noen er allerede booket for 123 

helgen. I tillegg har vi kontaktet kjøkkencrew og de er meldt på.   124 

Sekretariatet  125 

Siden sist sentralstyremøte (23. juli) har de ansatte deltatt på sommerleir, med påfølgende 126 
avspasering i starten av august.  127 
Sindre har jobbet sammen med arbeidsgruppa for årets høstkampanje, med ideer til merch, grafikk, 128 
osv. 129 
Både Hans Christian og Regine skal bytte jobb, og de jobber derfor en del med kunnskapsoverføring 130 
og ferdigstilling av prosjekter. 131 
Ellers har kontoret jobbet med en nyansettelse (som skal ta over Hans Christian sin stilling), og 132 
opplæring av vår nye organisasjonsmedarbeider. 133 
 134 

Arbeidsutvalget 135 

Sommerleir og ferieavvikling har tatt opp mye av tiden til AU siden sist SSTM, men nå som hverdagen 136 

er tilbake er vi tilbake. Vi har hatt tre AU-møter siden sist, hvor et var et hastemøte for å finne sted til 137 

dette møtet. Sina har jobbet mye med ansettelser og planlegge høsten i HU og samarbeidsmessig 138 

med HEF. Daniella har jobbet med lokallagsledersamling, fordeling og oppstart av nye lokallag og 139 

Kristina har jobbet med høstkampanjen og høstseminaret. 140 

Media 141 

Medieovervåkingstjenesten Retriever har ikke registrert treff på Humanistisk Ungdom i perioden 142 

23.07-26.08.  143 
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E-postsaker 144 

A) Orientering: ny ansatt i HU 145 

Sendt av Regine Blix, 23.08.2022 146 

 147 

Hei SST, og KK på kopi! 148 

 149 

Som dere kanskje husker, har vi vært i prosess med å ansette en organisasjonsmedarbeider i en 150 

prosjektstilling for det neste året. Organisasjonsmedarbeider skal jobbe med oppstart av nye lokallag 151 

og rekruttering av medlemmer, i tillegg til å holde kontorets hovedansvar for ambassadørprosjektet i 152 

2023.  153 

Nå som hun har signert kontrakt kan vi fortelle dere at valget falt på Marie Veigaard.  154 

Hun har tidligere erfaring fra ungdomsorganisasjon, og vi tror hun kommer til å passe veldig godt inn 155 

i HU-teamet. Hun starter allerede på fredag denne uken. 156 

 157 

B) Ny ansatt i HU 158 

Sendt av Sina Inngjerdingen, 02.09.2022 159 

 160 

Heihei! 161 

 162 

Som nevnt tidligere har HC sagt opp sin stilling og kommer til å ha sin siste arbeidsdag hos oss i 163 

slutten av oktober. Så i dag har vi skrevet kontrakt med en ny organisasjonsrådgiver, hun heter Frida 164 

Myklebust Amdahl. Hun har erfaring fra Natur og Ungdom som regionsekretær og landsstyret i 165 

Sosialistisk Ungdom. 166 

 167 

Frida starter hos oss den 15.september, og kommer til å jobbe med lokallag, Frifond og 168 

organisasjonsutvikling.   169 
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170 

Diskusjonssak 171 
Saksbehandler: Sina A. Inngjerdingen  172 

Bakgrunn   173 

Humanistisk Ungdoms sommerleir var i år tilbake på Ringerike folkehøgskole og hadde 84 påmeldte. 174 

Leiren varte i år 6 dager, og hadde deltakere fra alle deler av landet. I år hadde vi deltakere fra flere 175 

land, Romania og Polen som Oslo og Akershus regionlag betalte for og Danmark som kom på eget 176 

initiativ.    177 

Årets tema var morgendagens menneske, og det ble tatt opp temaer som religion, perspektiv, 178 

historie, medisin, etikk for å nevne noen. Det ble leid inn flere interne foredragsholdere fra Human-179 

Etisk Forbund b.la Bente Sandvig og Christian Lomsdalen, samtidig som det på booket inn eksterne 180 

som Simen Almås og Wasim Zahid.  181 

På grunn av folkehøgskolens plassering var det ikke noe naturlig sted i nærheten man kunne bade. 182 

Men det ble arrangert vannkrig, bingo, capture the flag og volleyball turnering i fritiden før lunsj. Det 183 

var også andre aktiviteter som skjedde på kvelden, som DnD, klypemafia og brettspillene vi hadde 184 

med ble brukt.   185 

Det var i år 7 personer i leirledelsen (grønnskjorter) og 10 ansvarspersoner (blåskjorter) på leir. Dette 186 

er en del mindre blåskjorter enn det vi har pleid å ha, men vi hadde også en del færre deltakere enn 187 

vanlig. I år var også året vi på ordentlig kunne teste det å ha leder som leirsjef.  188 

Vurdering  189 

Leder som leirsjef  190 

Det å ha leder funket på denne leiren siden det var en mindre leir enn vanlig. Men det gjorde at leder 191 

ikke fikk gjort både leirsjef og lederjobben på en god måte, alt med middelmådig. For at leder ikke 192 

skal overarbeides og jobben skal bli gjort på en god måte, mener saksbehandler at dette ikke bør 193 

gjentas.  194 

Tilbakemeldinger fra deltakere  195 

I etterkant av leiren ble det sendt ut et evalueringsskjema til alle deltakerne, og per 26.08.2022 har 196 

15 svart.  197 

Tilbakemeldingene fra deltakerne har vært positive, noen sier det var mye faglig og for lite sosialt, 198 

mens andre mener det var for mye sosialt og for lite faglig, Noe som tyder på at vi traff ganske bra 199 

med den fordelingen. De som har svart på evalueringen har også nevnt at verkstedene var 200 

morsomme, noen skulle ønske de hadde litt mer likt tema som foredragene så det er noe som bør 201 

huskes på til neste år. Alle har svart at organisert fritid inneholdt morsomme aktiviteter, og flere 202 

nevner at dette er noe som også burde bli gjort på kveldene.  203 

Foredragene/det faglige har fått gode tilbakemeldinger, deltakerne ble bedt om å rangere dem i 204 

stjerner. Det som fikk lavest stjernerangering (per 26.08.2022) var rebusen med 3,53 stjerner, som 205 

fortsatt er et godt resultat. Den som fikk høyest score (per 26.08.2022) var Wasim Zahid som har fått 206 

4,60 stjerner.   207 

Deltakerne nevner også at det var lett å få seg venner, og at gruppesamlingene bidro til dette. Det 208 

nevnes også at det var en god måte å starte og avlutte dagen på, men flere ønsker seg flere 209 

aktiviteter de kan gjøre under de samlingene.  210 

 211 

Ordskifte: 212 

-Mangel på kommunikasjon mellom skjortene, og informasjon burde blitt formidlet bedre. 213 

Det var vanskelig når deltakere kom med spørsmål som en ikke hadde informasjonen til å 214 

svare på. 215 
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-Noen deltakere synes det var vanskelig de første dagene å forholde seg til hvor forskjellige 216 

ting var. En ide kunne ha vært å ha en omvisning for sentralstyret først, slik at gruppelederne 217 

kunne tatt en runde med deltakerne. 218 

-Var veldig flinke med tanke på at ingen har gjort det før.  219 

-Det var ofte uklart med regler på hva som gjaldt og ikke gjaldt i år. Ikke like mye vekt på 220 

trygg under sommerleir som før, vanskelig med bom-reglene, ofte gikk folk utenfor og hadde 221 

ikke fått med seg at det ikke var lov. 222 

-Noen deltakere søkte bedre e-post før sommerleir, veldig få deltakere visste hvem rosa og 223 

grønnskjortene var, burde hatt dem opp på scenen for en formell introduksjon. 224 

-Grunnen til at en har blåskjorter er at det skal være lav terskel for deltakere, mens de andre 225 

fargene skal ha noe høyere terskel. Første e-post med pakkeliste kom i juni, problemet er at 226 

folk ikke leser e-post. Farvel tar alltid for kort tid, men vi kan ikke ta fire timer ekstra.  227 

-Kunne delt ut hjerter på morgenen til gruppelederne, så kunne en delt det videre. 228 

-Hadde akkurat nok folk til å gjennomføre, men ikke nok til å være komfortable. Til en større 229 

leir hadde en trengt både KK og VK. Det var fint med potetene på gruppene, men det var bare 230 

noen grupper som fikk dette. 231 

-Foreleserne gikk ofte langt over tida, etter forelesningene var det ofte at folk ville gå på do, 232 

hente ting, ta medisin også videre. Tungt å gå videre etter forelesningen. 233 

- Det er flere som skulle flytte som ikke ble plassert dit de skulle flytte til, men der de bodde 234 

nå.  235 

-På discord har det ikke kommet noen klager, folk har hatt det gøy og en fin sommerleir. 236 

(Noe om en svane). 237 

 238 

-Bakprogrammet må leses, noen var flinke, andre har forbedringspotensiale. Kom masse 239 

spørsmål om ting som står i bakprogrammet. Skal gå igjennom bakprogrammet på en annen 240 

måte til neste år. 241 

-På utvask skulle alle vaske ut av rommene sine, men det var ikke info om hvordan de skulle 242 

gjøre det. Skulle de vaske/støvsuge? 243 

-HU telefonen fikk litt høy terskel. Skal ha en høy terskel, men folk må kunne ringe også.  244 

-Det virker som at nattvakt ville vært en trygghet for veldig mange, men dette er 245 

ressurskrevende. 246 

-Flere i SST hadde sammenbrudd av stress og mangel på info, ikke mulighet til å ta pause 247 

eller recharge. Hadde oppgaver så tett at en ikke rakk å tenke mellom. 248 

-Generell rar kommunikasjon mellom oss og skolen, kantina ble sur når vi ikke hadde gjort 249 

noe vi ikke skulle gjøre. 250 

-Om en skal ha nattevakt må det være noen som kun har det som oppgave.  251 

Kristina: Når folk legger seg kan de egentlig gjøre hva de vil uten at noen stopper dem, men 252 

fått streng beskjed om hvor de skulle være på natten. Vanskelig å holde styr på hvem som er 253 

hvor. 254 

-Ved vasking etter frokost hadde en veldig kort tid til gruppesamling. Å komme samtidig som 255 

deltakerne var ikke så ideelt.  256 

-Replikk Jens: Veldig hektisk med frokost-vask, ikke alle møtte opp til frokost, måtte ringe til 257 

folk. For kort tid til opplæring, vask og gruppesamling.  258 

- Mafia ble tatt litt alvorlig, enkelte turte ikke å gå ut, enkelte deltakere synes det var veldig 259 

skummelt de første dagene. En deltaker sovna på andre siden av bommen ute. Deltakeren 260 

hadde ikke fått med seg at en ikke skulle gå utenfor bommen.  261 

  262 
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263 

Vedtakssak 264 

Saksbehandler: Kristina Williamson  265 

 266 

Bakgrunn  267 

Hvert år arrangerer Humanistisk Ungdom Sommerleir, og dette skal være årets kuleste og feteste 268 

leir, men for å få dette til trenger vi et tema.  269 

 270 

Vurdering  271 

Tema for sommerleir burde vær stort nok til å fylle en hel uke. Tenk på det som et overordnet tema, 272 

som kan ha flere grener, slik at det er mulig å utdype så mye som mulig. Temaet må også interessere 273 

oss, våre medlemmer og mulige medlemmer, samt konfirmanter. Temaet burde også henge sammen 274 

med våre verdier, men trenger ikke vært super-internt.   275 

Forslag til vedtak 276 

Sentralstyret vedtar XX som tema for sommerleir 2023 277 

 278 

 279 

Innsendte forslag:  280 

Forslag Forslagstekst Første 

stemmerunde 

Andre 

stemmerunde 

Endelig 

stemmerunde 

F1 Jeg, meg og deg 2 stemmer 3 stemmer Falt 

F2 Dommedag/verdensende 1 stemme Falt Falt 

F3 En bedre/bra verden 1 stemme Falt Falt 

F4 Livet 3 stemmer Videre 4 stemmer 

F5 Kunnskap er makt 2 stemmer 6 stemmer 5 stemmer 

F6 Livet 101 Strøket Strøket Strøket 

F7 Kritisk tenkning 0 stemmer Falt Falt 

 281 

Vedtak: 282 

 Sentralstyret vedtar Kunnskap er makt som tema for sommerleir 2023 283 

 284 

Ordskifte: 285 

-Er lei av å snakke om fremtiden på sommerleir. 286 

-Snakket om gode temaer på møtet i juni som var for stor for høstseminar, ble blant annet fremmet 287 

heteronormativitet. 288 

-Skeiv politikk er en hjertesak for oss, hadde vært gøy å gjøre noe innenfor det. 289 

- Sina fremmer: «Jeg, deg og meg» - det er samhold, inkludering, kan gå bredt på religion, identitet. 290 

- Kirsti fremmer: «En bedre morgendag» eller «En bedre verden». Kan ha ulike tilnærminger til 291 

temaet. Kan være oppløftende og gi mye rom. 292 

-Vet ikke hvor oppløftende det er å sitte å tenke på at verden er dritt.  293 

-Ikke fokus på det negative, men hvordan vi kan gjøre verden bedre.  294 

-Mye skjer i romfartverden, ikke ha noe direkte romfartrelatert, men typ: hva er livet? Hva er liv? 295 

-Jens fremmer «Dommedag», vi har vært igjennom en pandemi, vi har klimakrisa, vi har krig, 296 

levekostnadene er enorme, Taiwan-konflikten. 297 

- Å sette 15-åringer i existencial crisis er ikke helt ideelt.  298 

-Synes sommerleir skal være et positivt tema. Dagene bør være litt temabaserte.  299 
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-Kristina fremmer «Kunnskap 101». 300 

-Kirsti fremmer «En bedre verden».  301 

-Jens fremmer kritisk tenkning». 302 

  303 
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304 

Vedtakssak 305 

Saksbehandler: Daniella I. Widerøe  306 

Bakgrunn  307 

Tidligere har HU ansatt en ekstern sommerleirsjef. I leirutvalget har det også være en leirassistent, 308 

som har variert på å være ekstern og fra SST. I 2021 vedtok sentralstyret at styreleder skulle være 309 

leirsjef, men dette ble ikke gjennomført i praksis da sommerleiren ble avlyst grunnet pandemien.  310 

Sommerleiren 2022 ble gjennomført med styreleder som leirsjef, og en ekstern leirassistent.  311 

Vurdering  312 

Sommerleir er årets høydepunkt for medlemmene våre, derfor er det viktig å gi ansvaret til noen 313 

Sentralstyret har tillit til. Det er ikke foreslått å fortsette med den modellen vi testet for sommerleir 314 

2022.  315 

Begge forslagene vil innebære at hovedansvaret for gjennomføringen av leir ikke lenger er underlagt 316 

sentralstyret, med de fordelene og ulempene det måtte medfølge. I forslagene nedenfor er både 317 

leirsjef og assistent foreslått honorert, ettersom det er mye arbeid som nedlegges gjennom et helt 318 

år, i tillegg til det særegne ansvaret som sommerleirsjef har på leir.  319 

 320 

Vedtaket som fattes, skal tas i samråd med kontoret, som skal være involvert i ansettelsesprosessen 321 

og honorarforhandling.  322 

    323 

Alternativ 1: Ansette to leirsjefer  324 

Ved å hyre inn to personer for å arrangere leir frigjør vi kapasitet for resten av SST og kan stole på at 325 

vi får en godt planlagt leir. De to som ansettes skal ha samme mengde ansvar for gjennomføringen av 326 

leiren, og skal honoreres likt. I dette alternativet forventes det at leirsjefene klarer å samarbeide på 327 

en måte der de begge har den samme arbeidsmengden og kan anse hverandre som jevnbyrdige og 328 

ansvarlige. 329 

    330 

Alternativ 2: Ansette én leirsjef og én assistent  331 

Denne løsningen likner på den ovenfor, men her er det foreslått én leirsjef og én leirassistent. 332 

Forskjellen er at det er én som har et større ansvar enn den andre for leiren, og honoreres heretter. 333 

Dette alternativet legger opp til at én person har det overordnede ansvaret for leiren, men med 334 

støtte fra en assistent med noe mindre ansvar. Alternativet stiller samme forventing til godt 335 

samarbeid mellom leirsjef og leirassistent. 336 

  337 

Økonomiske konsekvenser 338 

Alternativ 1: ca. 70 000 kr    339 

Alternativ 2: ca. 65 000 kr    340 

Forslag til vedtak 341 

Sentralstyret vedtar at sommerleirledelsen skal organiseres som foreslått i alternativ X i samråd med 342 

kontoret.   343 

 344 

Vedtak 345 

Sentralstyret vedtar at sommerleirledelsen skal organiseres som foreslått i alternativ 2 i samråd med 346 

kontoret.   347 

 348 
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Ordskifte: 349 

-Alternativ en krever et veldig godt samarbeid da ansvaret er mindre konkret fordelt. Er en 350 

sannsynlighet for at samarbeidet ikke fungerer så godt. 351 

-Begge alternativene setter ganske tydelige krav. Bare sier at det er mulig å komme med 352 

andre alternativ, heller mot alternativ 2, da det er lettere å ha en person som er 353 

hovedansvarlig. 354 

-Alternativene legger uansett opp til en forpliktelse. Alternativ 2 legger opp til en generelt 355 

bedre struktur. 356 

-Med alternativ 2 vil det være sentralstyret som kommer med ønskeliste, så blir leirsjef med 357 

på å ansette assistent. 358 

-En kan skille lederrollen, avlaste på kapasitetsmangel på kontoret. 359 

 360 

 361 

Liste over navn til sommerleirsjef 362 

Navn Kort begrunnelse 

Regine Blix  foreslår også muntlig at Adrian blir assistent. 

Øystein Sommerfelt Lysne Har vært leirsjef tidligere og har erfaring med 

temaet 

Håkon Gunleiksrud Glad i HU, erfaring og engasjert 

Espen Urkegjerde (Foreslår muntlig Ponce som assistent) 

Emil E Eklandsdal Har erfaring fra sommerleir, men ikke HU sin. 

Aamund Bugge Dersom han har et liv 

Ponce  

Oliver Finden Koselig leir, rumpeldunk 

Kristoffer (tidligere HU-leder)  

Lars Petter (grunnla HU)  

Kristian Bjørkelo Hei       

Eivind Floer  

Kristiano Emil Sannen  

 363 

Vedtak: 364 

 AU kontakter de som står på listen og kommer tilbake til SST med hvem som er interessert.  365 
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366 

367 

Vedtakssak 368 

Saksbehandler: Kristina Williamson 369 

Bakgrunn 370 

Hvert år arrangerer Humanistisk Ungdom to nasjonale arrangementer, et på høsten og et på våren, 371 

for å gi medlemmer en innføring i våre standpunkter. Høstkampanjen i år (2022) skal handle om Ung 372 

Humanisme, og Vinterseminaret i år hadde «Vitenskap; fleip eller fakta» som tema.  373 

Vurdering  374 

 Vinterseminaret er det eneste nasjonale arrangementet for alle medlemmer før Sommerleir, og vi 375 

trenger derfor et trekkpunkt. Ettersom høstens tema er veldig «humanistisk», kan vi tenke på å ha 376 

noe «ungdom». Det er også viktig å tenke på hva som er/kan bli samfunnsrelevant. Vi burde også 377 

tenke spesielt på medlemmers engasjement, ettersom det er vanlig at det er færre påmeldt 378 

Vinterseminar enn Høstseminaret.   379 

Det foreslås også at det bestemmes konsept for seminaret. Dette for å gjøre arbeidet lettere, men 380 

også for at Sentralstyret skal ha en større stemme i hva seminaret skal inneholde av vinkling, fokus 381 

etc.   382 

Forslag til vedtak 383 

Sentralstyret vedtar XX som tema og YY som konsept for Vinterseminar 2023.  384 

Vedtak 385 

Sentralstyret vedtar «Kjerleik» som tema og «alt er lov i krig og kjærlighet» som konsept for 386 

Vinterseminar 2023.  387 

 388 

 389 

Innkomne forslag til tema: 390 

 391 

Forslag Forslagstekst Første 

stemmerunde 

Andre 

stemmerunde 

Endelig 

stemmerunde 

F1 En bedre verden 0   

F2 Generasjon prestasjon 0   

F3 Hva er normalen? 2   

F4 Dommedag 0   

F5 Kjerleik 5   

F6 Klima med trekk fra inhumane våpen og 

menneske påvirket klima endringer 

0   

 392 

Innkomne forslag til konsept: 393 

 394 

Forslag Forslagstekst Første 

stemmerunde 

Andre 

stemmerunde 

Endelig 

stemmerunde 

F1 Grenseløs 1 -ute-  

F2 Alt er lov i krig og kjærlighet 3 5  

F3 Perspektiver på kjærlighet 2 2  

F4     

F5     
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F6     

 395 

 396 

 397 

Ordskifte 398 

TEMA 399 

-En bra verden kan også fungere som seminar, kan ha ulike vinklinger, sender forslag på det. 400 

- Heteronormativitet ble tatt opp i tidligere diskusjoner, går veldig inn for skeiv ungdom, må 401 

finne en god måte å ikke dytte bort cis-folk. 402 

-Foreslår dommedag 403 

-Har en del gutter i organisasjonen som utfordrer det normative, så tror det slår an bra. 404 

Håper alle kan dra hjem med noe nytt. 405 

-Finnes en veldig trist historie om heteronormativitet og normalen. Katten døde, fikk ikke fri 406 

fra jobb fordi det ikke var tenkt at en mann skulle være emosjonelt investert i noe. Stakkars 407 

baby-pus ☹ 408 

-Heteronormativitet som tema, og hva er normalen som konsept? 409 

-Generasjon prestasjon er kult som tema, mange kule potensielle innledninger, vinklinga 410 

kunne vært på psykisk helse. 411 

-En vurderte tidligere å ha tema Kjærleik (likestilling nynorsk), kan gå bredt med kjærlighet 412 

for seg selv, for deg, katter, også videre. 413 

-Det blir et veldig skeivt år for humanistisk ungdom. Psykisk helse har blitt snakket om som 414 

kampanje på vårparten. Like hva er normalen som forslag. 415 

-Mange inne på demokrati, klima og våpen. Kanskje ha noe om det? Klima kan være et bra 416 

tema, mennesket som påvirkes. 417 

-Vet ikke om jeg hadde giddet å komme på «dommedag» er så mye negativitet, det omtales 418 

hele tiden, og kan læres av NU og ICAN. Vil at HU skal være nøytral 419 

 420 

Konsept 421 

Kirsti: Fint å ha den som «hva er kjærleik» ha det grunnleggende, kan ha workshops på ulike 422 

ting. 423 

-What is love? Eller make love not war. 424 

-Vil gjerne ha det basic. Gøy å gifte noen. HEF har kjærlighetsbenk, Lone studenthumanist i 425 

Ørsta kan være et bra navn å invitere. 426 

-Mye vi kan gjøre innenfor kjærlighet, Raja fikk ikke gifte seg med hun han elsket. 427 

Menneskebiblotek hadde vært kult, få flere til å snakke om bort-gifting og ufrivillig kjærlighet 428 

-Han i rullestol på tiktok snakker om kjærlighetsliv og kunne vært gøy å invitere på 429 

konferansen. 430 

-Virker som det er stemning for store kjærlighetshistorier, så Kaja foreslår «La meg elske», 431 

«kamp», «grenseløs». 432 

Daniella: Må være veldig forsiktig med parafilier, og trenger ikke å seksualisere kjærlighet. 433 

-Kristina fremmer «Alt er lov i krig og kjærlighet»  434 
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435 

Vedtakssak 436 

Saksbehandler: Kristina Williamson 437 

Bakgrunn  438 

Hvert år arrangerer Humanistisk Ungdom to kampanjer. En av dem arrangeres på høsten, den andre 439 

arrangeres på våren. Kampanjen viser vårt engasjement for samfunnsrelevante saker. Tidligere 440 

kampanjer har handlet om skolegudstjenester, religionsundervisning, kjønnsnøytrale toaletter og 441 

kritisk tenkning.  442 

Vurdering  443 

 Kampanjen burde engasjere både oss sentralt tillitsvalgte og lokallagene. Det er et gjennomgående 444 

problem at lokallag ikke klarer å følge engasjementet vårt. Det er derfor viktig at denne kampanjen 445 

legger til rette for nasjonalt engasjement.  446 

Det er fullt mulig å velge et tema som tidligere har vært brukt i kampanjer, men for å skape variasjon 447 

og et bredt politisk bilde burde vi vurdere hvor relevant et slikt eksempel er for Humanistisk Ungdom 448 

akkurat i år.  449 

Det som også burde bli vurdert er hvorvidt kampanjen skal handle om småtemaer slik som 450 

kjønnsnøytrale toaletter og Ken i KRLE, eller om det skal ha et mer overordnet tema som negativ 451 

sosial kontroll eller kritisk tenkning.  452 

Forslag til vedtak  453 

Sentralstyret vedtar XX som tema for Vårkampanjen 2023.  454 

 455 

Innsendte forslag 456 

Forslag Forslagstekst Første 

stemmerunde 

Andre 

stemmerunde 

Endelig 

stemmerunde 

F1 Bedre seksualundervisning 3   

F2 Psykisk helse 0   

F3 Seksualundervisning - porno, kritisk 

tenking 

1   

F4 Bruk kondom 5   

 457 

 458 

Vedtak: 459 

Sentralstyret vedtar «Bruk kondom» som tema for Vårkampanjen 2023.  460 

 461 

 462 

Ordskifte 463 

-Problemet med store tema er at det kan bli for stort, om vi tar et stort tema er det viktig at vi klarer å 464 

ta en konkret vinkling. 465 

-Caroline fremmer «Bedre seksualundervisning» 466 

-Kristina fremmer psykisk helse 467 

-Liker tanken på psykisk helse. Så har vi også uttalelser fra landsmøte om kvinneforskning og 468 

forskning på autisme og ADHD. Psykisk helse er kjempeviktig, særlig etter pandemien. Vil henvise til 469 

arbeidsprogrammet og hva landsmøtet har bedt oss fokusere på. 470 

 -Vi hadde tidligere en kampanje om sikker sex, skal en ha det igjen? 471 

-Du har jo feministruss og edruss, vi kunne laget vår egen sånn greie. I UDIR går det kun i 472 

samfunnsfag og naturfag. Med en slik kampanje kan en samarbeide med skeiv ungdom.  473 
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Man kan snevre inn på at mange dropper å snakke om sex i det hele tatt. Ofte blir det tullet bort i 474 

klassen, eller så har en kultur hvor det er kleint å snakke om det, så en lærer egentlig ingenting om 475 

det. Det er viktig å snakke om å beskytte mot sykdommer og uønsket graviditet. 476 

-Kunne vært spennende å fokusere på seksualundervisning med funksjonsvariasjon, er mange 477 

historier om at vist du har en funksjonsvariasjon så får du ikke et godt tilbud, om i det hele tatt – fordi 478 

samfunnet ikke vil at du skal reformere deg. 479 

-En bruker bare kondom for å ikke få barn, men en kan også få klamma i halsen. Det er noe som ikke 480 

kommuniseres ut, så det er veldig få som vet det. 481 

Kristina fremmer forslag på «bruk kondom». 482 

-Navnet en kom fram til før var «Ikke bare sex, med kondom, mentos i angrepille-form», føler bruk 483 

kondom er litt for snevert. Det er ikke alle gutter som vet hvordan en bruker kondom, de vet ikke at de 484 

går ut på dato, at noen har latexallergi – folk trenger skoleringen. 485 

  486 
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487 

Vedtakssak 488 

Saksbehandler: Martine Sørensen  489 

Bakgrunn  490 

Siden 2021 har Martine og kontoret prøvd å opprette kontakt med Sørlandet lokallag uten hell da 491 

ingen av de tidligere styremedlemmene lenger bodde i Sørlandet. De har heller ikke hatt et årsmøte i 492 

2022, og blir dermed ikke regnet som et lokallag lenger. Det har ikke vært noen offisiell nedleggelse 493 

av lokallaget fra lokallagets side eller sentralstyret tidligere. Derfor fremmes denne saken nå.  494 

Vurdering  495 

Vi i lokallag mener det er naturlig å legge ned Sørlandet lokallag offisielt.  496 

Denne vurderingen er ikke tatt for å avskrekke lokallag og/eller medlemmer til å stifte lokallag i 497 

samme område, men per nå er det ikke bærekraftig å opprettholde dette tilbudet.  498 

Forslag til  499 

Sentralstyret vedtar at Sørlandet lokallag legges ned.  500 

 501 

Vedtak  502 

Sentralstyret vedtar at Sørlandet lokallag legges ned.  503 

 504 

Ordskifte: 505 

Generell enighet om at lokallaget legges ned.  506 
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507 

Evalueringssak 508 

Saksbehandler: Hans Christian Andersen-Knudsen  509 

Bakgrunn 510 

For andre år på rad arrangerte Humanistisk Ungdom “HUsenfryd” som er en dag på tusenfryd for 511 

medlemmer av Humanistisk Ungdom. I år ble det arrangert 20.august.  I fjor var det en «åpen» del av 512 

lokallagsledersamlingen, men i år var det et selvstendig arrangement.   513 

  514 

Vi var 43 deltakere på Tusenfryd i år, det dobbelte av hva som var i fjor. Deltakerne får en egen 515 

evaluering som ettersendes til denne saken.  516 

Økonomisk sett har vi gått noe over budsjett. Ikke alle kostnadene knyttet til reise er på plass, men 517 

de større kostnadene ser ut til å fordele seg ca.:  518 

Reiser: 45 000kr  519 

Overnatting: 20 000  520 

Mat: 12 000  521 

Tusenfryd inngang: 15 000  522 

Sum: 92 000kr  523 

  524 

Det var 8 som overnattet gjennom helgen, resten reiste inn og ut samme dag.  525 
   526 

Evalueringsspørsmål   527 

• Føler du at arrangementet har bidratt, eller bidrar på sikt til større engasjement i og for 528 
organisasjonen?  529 

• Burde arrangementet være sin egen greie til neste år også, eller burde en kombinere det 530 
med noe annet?  531 

• Hva burde en gjort annerledes?  532 

• Det er høye kostnader pr. hode, hva bør en gjøre for å få denne ned?  533 

• Er dette noe som bør videreføres?  534 
 535 
 536 

Ordskifte 537 

-HUsenfryd er et arrangement som ikke tilfører noe reell verdi, reisekostnader er høye, det 538 

er mye ansvar og så lenge en ikke kommuniserer det bedre eksternt får en ikke flere til å 539 

melde seg inn for dette. 540 

-Var opprinnelig ment som et trekkplaster for lokallagsledersamlinga selv om det var åpent 541 

for alle. Motiverer de som var der, men ellers lite. 542 

-Var en veldig gøy dag, litt lite info til deltakerne på hvordan ting skulle organiseres – info på 543 

kontoret. Burda ha em inndeling og en bedre ansvarsfordeling på forhånd. 544 

-HUsenfryd har vært et prosjekt som er bruke-penger. Bør være siste gang en arrangerer det 545 

nasjonalt, dra det ned til lokallag igjen.  546 

-Skremmende at deltakere ikke kom seg med på fly og sånn. 547 

- Var relativt greit beregnet økonomisk, dersom vi skal videreføre kommer det veldig an på 548 

HEF sin økonomi. Vet ikke om det var tydelig hvem som var ansvarspersoner. Vi sliter med å 549 

aktivisere våre eldre. Kanskje slike sosiale arrangement kan hjelpe på eldre ressurspersoner. 550 

-Mange bor et stykke unna Oslo, som ikke får overnatting – det tar masse energi. Ikke så 551 

inkluderende i den forstand. Alle som fløy kunne få tilbud om overnatting, men det var et 552 

mål at så få som mulig skulle være i Oslo hele helgen. 553 



20 av 20 

 

-Visst det skal fungere med annet arrangement må det være åpent for alle. Kunne fungert 554 

med blåskjortesystem. Trenger ikke å være så stort om det gjennomføres lokalt.  555 

-Alle steder har forskjellig tilbud, og en bør legge opp til at en kan bruke det som er nær seg. 556 

Svolvær kan ha RIB-tur. Tusenfryd på søndag kan bli litt problematisk i forhold til reise.  557 

-Høye kostnader kan reduseres med anker hostell. 558 

-Vanskelig å ikke ha innblikk i evalueringen til deltakerne.  559 


